
 
 
 

 

ZAPISNIK 
  

s 38. sastanka Upravnog odbora Hrvatskog meteorološkog društva 
održanog 21. travnja 2017. u 14:00 u prostorijama Državnog hidrometeorološkog zavoda 

 
 

Prisutni: Alen Sajko, Jadran Jurković, Ksenija Cindrić Kalin, Renata Sokol Jurković 
 
Dnevni red: 

1. Verificiranje zapisnika s prethodnih sjednica 
2. Financijsko stanje 
3. Sazivanje izborne Skupštine Društva 
4. Stručni izlet 
5. Članstvo 
6. Razno 

 
Ad 1. Verificirani su zapisnici sjednica Upravnog odbora održanih 6. veljače 2017., 15. veljače 2017. i  
8. ožujka 2017. 
 
Ad 2. Sajko je izvjestio da je stanje žiro računa na današnji dan 41 189.86kn, a blagajne 367.99kn. 
Financijska situacija je stabilna te u narednom razdoblju nema većih redovnih troškova.  
 
Ad 3. Upravni odbor jednoglasno je sazvao redovnu izbornu Skupština Društva 15. svibnja 2017. Na               
njoj će se birati novi upravni i nadzorni odbor. Točan termin i pozvano predavanje bit će dogovoreno                 
uskoro. Članovi sadašnjeg saziva su na temelju pokazanih inicijativa i rada u Društvu predložili              
slijedeće kandidate u budući saziv: 
-upravni odbor: Antun Marki, Alen Sajko, Ivana Herceg Bulić, Igor Kos, Ivan Guettler, Kornelija Špoler               
Čanić, Mladen Rupčić, Vesna Đuričić, Hrvoje Bobinac, Goran  Gašparac. 
-nadzorni odbor: Maja Telišman Prtenjak, Jadran Jurković, Ksenija Cindrić Kalin 
-sud časti: Čedo Branković, Ivan Ljuština, Alica Bajić. 
Svi redovni i počasni članovi imaju priliku kandidirati se i glasati za bilo kojeg člana tijela na samoj                  
izbornoj Skupštini.  
 
Ad 4. Jurković je izvjestio da Ivan Ljuština radi završne pripreme za stručni izlet u Rijeku 27. svibnja                  
2017. Očekuje se poziv tijekom sljedećeg tjedna. Predloženo je da se dio troškova prijevoza (do 2000                
kn) izleta plati s računa Društva tako da maksimalna cijena izleta bude ispod 200 kn što je                 
jednoglasno usvojeno. 
 
Ad 5. Zahtjev za članstvo poslali su Suzana Panežić, Martin Belavić, Jurica Suhin i Damjana Ćurkov.                
Jednoglasnom odlukom primljeni su u članstvo.  
 
Jurković je izvjestio da je stigla obavijest iz Ureda za udruge o usvojenom Statutu na sjednici 7.                 
prosinca 2016. Pristigla je primjedba da se članstvo u Statutu ne može dijeliti iz jedne kategorije na                 
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dodatne potkategorije (u usvojenom Statutu stoji da punopravne članove čine redovni i počasni). Iz              
Ureda je obavješteno kako ove promjene ne treba ponovno potvrditi Skupština Društva. Stoga je              
jednoglasno zaključeno da će se sam tekst usvojenog prijedloga Statuta izmijeniti tako da u njemu               
stoji da postoje tri kategorije članstva: redovni, počasni i pridruženi. 
 
Ad 6. Predsjednik Sajko predložio je da se inicijativa o novom Zakonu o meteorološkoj djelatnosti stavi                
u mirovanje. Rekao je da su se za radnu skupinu javili sljedeći kandidati: Ivana Herceg Bulić, Željko                 
Večenaj, Mladen Matvijev, Sanja Grgurić, Alen Sajko i Igor Kos. Obzirom na nedovoljnu potporu svih               
drugih institucija za rad u radnoj skupini koja je predložena, te završetka mandata ovog Upravnog               
odbora, Sajko predlaže da se inicijativa o Zakonu o meteorološkoj djelatnosti stavi u mirovanje sa               
strane Društva. Istaknuo je da je i dalje voljan raditi na tome, ali za sada očito ne postoji značajna                   
institucionalna volja da se stvari pokrenu u tom smjeru. Ovo mirovanje je jednoglasno prihvaćeno uz               
žaljenje za nedovršeni posao. Ipak, iza ovog saziva ostaje prijedlog Zakona o meteorološkoj             
djelatnosti od strane Društva koji je u svojim načelima većinski podržan od članova Društva.  
 
Na prethodnoj redovnoj Skupštini zaprimljen je upit člana g. Dušana Bižića o dokumentu "Znanstveni              
vodič kroz skepticizam o globalnom zagrijavanju" koji je dostupan na stranicama Društva. Iznesene su              
primjedbe na neke dijelove dokumenta pogotovo u smislu "znanstvenih istina" te nekoliko u vezi              
prijevoda. Nakon kraće rasprave koju su predvodili kolege klimatolozi uz g. I. Guettlera, Upravni odbor               
je jednoglasno zaključio da će se poveznica na dokument ostaviti na stranicama Društva. Naime, on je                
namijenjen široj javnosti, prikazivanjem odgovora na partikularne teze kojima se nastoji propitati            
opažene klimatske promjene posljednjih stotinu godina koje su uzrokovane ljudskom djelatnošću.           
Članu će se poslati pismeni odgovor. 
 
Na kraju, Sajko se zahvalio na velikom trudu svim članovima Upravnog odbora te da mu je bila čast                  
biti predsjednik Društva.  
 
Sastanak je završio u 14:55. 
 
Zapisničar: Jadran Jurković  
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